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ČESKO: Očkovací nátlak pokračuje. K 4. 7. 2021 je vykazováno 3 484 467 dokončených
vakcinací. Všichni přitom víme, že žádná z používaných vakcín nesplnila všechna kriteria norem pro
bezpečné použití a mají schválení jen pro použití nouzové. Teprve až na konci roku 2023, by mělo
dojít k definitivnímu schválení. Pokud vše dobře dopadne.

 Jsem dost starý na to, abych věděl, že cesta od nápadu k dokončení tvorby něčeho úplně nového,
není jednoduchá a hlavně to není hned. A to nikdy!!  A podle mě to platí všeobecně ve všech
možných oborech, včetně zdravotnictví!

Na příklad když díky nápadu konstruktéra vzniká třeba nové letadlo s inovačními technickými prvky
a zkušební pilot provede první úspěšný zálet, tak to znamená jen tolik, že letadlo je schopné letu. A
nic víc! Cesta k dokončení nápadu, vede přes dlouhé a pečlivé přezkoušení všech vlastností, v
souladu se všemi předpisy, a to tak dlouho, až bude o jeho bezpečném používání známo
naprosto vše!.

 Do té doby než k tomu dojde, tak se tomu letadlu říká P R O T O T Y P !. A ty se prostě
neprodávají!! Ani kdyby zákazník chtěl podepsat, že veškerá nevyzkoušená rizika bere na sebe a
výrobce neponese v budoucnu žádnou zodpovědnost za případné selhání techniky i s fatálními
následky.

 Když to srovnáme s tím, jak se postupovalo při výrobě vakcín, jaký to byl fofr, tak tu nemáme nic
jiného než skupinu řádně nevyzkoušených prototypů! Proč by jinak dostaly na dokončení a
ověření všech nežádoucích a životu nebezpečných aplikací další dva roky? Znamená to jediné, že
tvůrci nestihli prověřit vše potřebné a o svém výrobku neví zdaleka vše!. Proto si nechali podepsat
prohlášení, že zodpovědnost za nedokončené klinické zkoušky přebírá kupující. Když někdo zemře,
nebo bude zdravotně postižen, tak mají čisté ruce. Ten kdo to za kupující EU podepsal, byl
nezodpovědný vůl. Měl by ale nést plnou zodpovědnost za všechny zdravotní problémy.

Možná je to poprvé v dějinách, kdy se prototypy houfně nakoupily, z neověřených se udělaly ověřené,
a cpou se do lidí hlava nehlava. Pokud zůstává jen u přesvědčování, kdy jsou slibovány dříve
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naprosté normálnosti, tak prosím, ale něco jiného je vyhrožování, že bude dokonce občanovi
odebráno nějaké základní lidské právo, když se bude bát vzít na sebe riziko případného zdravotního
postižení a očkování odmítne.

A že tu nějaké riziko je, nemůže popřít ani největší očkovací fanda. Kdyby totiž bylo vše jasné, tak by
se v mediích mezi tzv. experty nevedly spory mnohdy o základních věcech. V samotném
informovaném souhlasu s očkováním je jednoznačně řečeno, že nelze přesně stanovit míru a délku
ochrany před nemocí. Ta bude v průběhu dvou let prý upřesňována! Věčné hádky, kdy očkovat
podruhé, kdy po prodělání nemoci, kolikrát to bude vlastně potřebné, kdy začnou člověka chránit a
jak to, že po očkování přesto dochází k nákaze. Odůvodnění je takové, že prý to neumí žádná
vakcína! Navíc rozptyly odhadů od 14 dní do mnoha měsíců věrohodnosti expertů a vakcín
samotných určitě neprospívají! Jen potvrzují skutečnost, že všichni dohromady ví velké kulové!

Do toho se ozve mnohdy i od chytrých hlav, že my starší jsme generace, která dostala všechny možné
vakcíny a nikdo se nás neptal, tak proč se tomu vyhýbat a proč se toho bát!. Jsem ročník 1941, takže
jsem to kdysi také absolvoval. Ale nepamatuji si, že by tehdy někdo tvrdil, že vakcíny
neochrání a že by se stalo třeba to, že po očkování proti záškrtu onemocnělo 25 000 očkovaných
záškrtem a z toho 1033 na takto získaný záškrt zemřelo. Tedy přesně to co ÚZIS zaregistroval
k 10. 6. 2021 po použití vakcín proti Covidu. A teď´jsme prakticky o měsíc dál, takže současná, ale
dosud nepublikovaná čísla budou určitě ještě víc varovná! Ale dík ÚZISU za tu otevřenost!

U těchto současných vakcín tedy platí, že očkování opravdu člověka neochrání a ten může dokonce
tuto nemoc dál šířit. Takže srovnávat vakcíny z minulých let, které byly před nasazením na lidech
vždy kompletně klinicky přezkoušeny, s těmito nedotaženými prototypy je zcestné. Není možné, aby
se mávalo rukou nad tím, že třeba 45 000 italských zdravotníků odmítlo očkování zejména z
důvodu, že vakcíny neprošly všemi klinickými zkouškami a nemají řádné schválení k nasazení na
lidech. A podobně uvažujících zdravotníků je i u nás dost.

 Myslíte, že co italský zdravotník to nemyslící hlupák? Nebo poruchy menstruačního cyklu u tisíců
žen, se budou přehlížet dál jen mávnutím ruky? Není varovné to, že to podstatné, tedy ochrana před
nemocí zklamala u nás u 21 773 po první dávce a u 3792 po kompletním očkování a 1033 z nich
dokonce zemřelo? Nebo chce někdo tvrdit, že jde o žádoucí účinky? Když se něco podobného
vyskytne v průběhu letového provozu, kde jsem léta pracoval, tak se provoz vadného typu okamžitě
zastaví. Do doby, než dojde k dokonalé nápravě.

Ale my jedeme dál, bez ohledu na padlé. Vrchní moc dělá vše proto, aby žádná z nakoupených vakcín
nepřišla nazmar. Navíc stát za naše peníze dělá těmto nedotaženým vakcínám dokonce reklamu!
Reklamu jednotlivým výrobcům vakcín! A aby se jich udalo co nejvíc tak se použije třeba i podraz. Do
Chorvatska můžete všichni bez jakýchkoli podmínek. Stačí jen OP!! A až se půl milionu občanů
nachystá a investuje do dovolené, stačí oznámit, že ano, ale až po očkování dámy a pánové!

Jen blázen může věřit tomu, že o tom naše vrchnost dopředu nevěděla a že je to pro ně nesmírné
překvapení. Máme věřit tomu, že Chorvatsko se samo rozhodlo omezit příliv peněz z cestovního
ruchu? Co chystá EU, věděli všichni! Jinak, žádný problém, stačí se naočkovat a můžete jet!

 Znovu se přitvrzuje ve strašení stylem, dnes bylo o 65 nakažených víc než minulou sobotu. Jak je to s
tím nakažením doopravdy? Z grafu ÚZISu.

2. 7. bylo evidováno 163 nakažených z toho 62,5% bezpříznakových. 3. 7. bylo evidováno
124 nakažených z toho 71,8% bezpříznakových! V dalším grafu zjistíme počty covidových
pacientů ve 156 nemocnicích, které u nás poskytují lékařskou péči.



4. 7. Celkem je evidováno 43 pacientů a zajímavostí je, že 12 z nich, tj. 28%, jsou vedeni
jako bezpříznakoví!. K tomu jen poznámku. Statisíce bezpříznakových se léčilo doma, bez jakékoliv
lékařské asistence. Vše bylo jen přes telefon. Tak co dělají bezpříznakoví na nemocničním lůžku,
když nemají ani symptomy Covidu? Jediné logické vysvětlení je, že byli přijati s jinou těžkou
chorobou, na kterou mohou zemřít a Covid byl sice detekován při testu, ale kvůli tomu tam ležet
nemuseli. Ale když zemřou třeba na svůj těžký infarkt, tak z nich budou mrtví na Covid. Tak nějak
se tvoří ta skupina cca 30 000 mrtvých na Covid. Z grafu lze vyčíst, že takových
bezpříznakových bylo 15. 3. 2021 v nemocnicích evidováno  celkem 526!

A 5. 7. zůstává ve 156 nemocnicích posledních 30 pacientů! Kolik  nich je bez příznaků, se
neuvádí. Přesto je nám situace stále líčena jako katastrofa se zhoršující se tendencí!
Konkrétně ta katastrofa teď vypadá tak, že na každou nemocnici připadá hrozivých 0.19
covidového pacienta!
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